

**APPOINTMENT OF AN EXTERNAL AUDITOR FOR THE CITY OF OTTAWA  
NOMINATION D'UN VÉRIFICATEUR EXTERNE POUR LA VILLE D'OTTAWA**

**COMMITTEE RECOMMENDATION**

**That Council approve the appointment of Ernst and Young LLP as the external auditors of the City of Ottawa commencing January 02, 2013 and ending September 30, 2018 (includes five (5) annual audits) for a firm cost (for the five (5) year period) of \$1,619,300 plus HST and that the necessary By-Law be enacted.**

**RECOMMANDATION DU COMITÉ**

**Que le Conseil approuve la nomination de la firme Ernst and Young LLP vérificatrice externe de la Ville d'Ottawa, du 2 janvier 2013 au 30 septembre 2018 (période comprenant cinq [5] vérifications annuelles) au prix ferme de 1 619 300 \$ plus TVH pour la période entière et qu'un Règlement municipal approprié soit adopté en conséquence.**

**DOCUMENTATION / DOCUMENTATION**

1. Marian Simulik, City Treasurer report dated 22 November 2012 (ACS2012-CMR-FIN-0049) / Rapport de la Trésorière municipale daté du 22 Novembre 2012 (ACS2012-CMR-FIN-0049).

**BACKGROUND**

The FINANCE AND ECONOMIC DEVELOPMENT COMMITTEE met on 4 December 2012 and submits the items contained in this Report for the information and/or approval of Council at its meeting of 19 December 2012.

**HISTORIQUE**

Le COMITÉ DES FINANCES ET DU DÉVELOPPEMENT ÉCONOMIQUE s'est réuni le 4 décembre 2012 et soumet les articles du présent rapport au Conseil pour approbation lors de sa réunion du 19 décembre 2012.